
ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

7 скликання 

 

     ПРОТОКОЛ № 2 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 06 березня 2018 року                                                                     м.Житомир 

 

Малий зал засідань                                                                              10-00 год. 

 

Всього членів комісії – 11. 

 

У   роботі   комісії  взяли  участь  9  депутатів:  Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга 

В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,   Нижник В.Т.,  Стах В.М., Журавель 

Г.М. Парфентієва Т.М.   

 

Відсутні – 2: Котвицький С.В., Михайлов А.М.,   

 

У роботі комісії взяли участь: 

1. Крутій С.Г. – голова районної ради 

2. Микитюк С.М. – голова райдержадміністрації 

3. Козарчук М.П. – заступник голови райдержадміністрації 

4. Подорожна Т.Л. – керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради 

5. Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів РДА 

6. Вакулюк Л.І. – начальник управління праці та соціального захисту 

населення РДА 

7. Оржехівський В.М. – начальник управління агропромислового розвитку 

РДА 

8. Собко Т. Д. – головний лікар комунальної установи «Центральна районна 

лікарня» районної ради 

9. Горбенко Г.В. – головний лікар комунальної установи «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради 

10. Давиденко С. О. – начальник відділу освіти РДА 

11.  Гречко О.Б. - начальник відділу  економічного розвитку і торгівлі РДА 

12. Мирна І.О. – завідувач сектору у справах сім’ї, молоді і спорту РДА 

13. Загоровський В.М. – інспектор загального відділу апарату РДА 

14. Стретович Н.В. – директор комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» районної ради 

15. Соловйова О.Р. – начальник Управління Державної Казначейської 

служби України в Житомирському районі 

16. Янєв Ф.В. - начальник відділу житлово- комунального господарства   та  

цивільного захисту населення РДА 

17. Бойко В.В.– голова районної організації ВФСТ «Колос» АПК України 

18. Скок М.І. – Оліївський сільський голова 

19. Маслов А.А. – Високопічський сільський голова 

20. Паньків О.Б. – заступник Новогуйвинського селищного голови 



21. Шатківський О.Ф. -  голова Житомирської районної громадської 

організації «Асоціація автомобільних перевізників Житомирського району 

«Чумаки» 

22. Семеній С.Л. - представник ТзОВ «Науково-лікувальний 

реабілітаційний центр «Асклепій» 

23. Кобернюк В.С. – бухгалтер Глибочицької сільської ради ОТГ 

24. Окрушко Г.А. – головний спеціаліст Глибочицької сільської ради ОТГ 

25. Депутати районної ради: Козел В.В., Рєбдєв Я.А., Уницький С.О., 

Білецький О.М.,  Мусійчук Р.М. 

26. Мерімський Є.Л. – представник Громадської ради при РДА 

27. Ступін В.А. – директор КУ «Новогуйвинська комплексна дитячо-

юнацька школа» районної ради 

28. Букрєєв Г.І. – керівник комунального підприємства Високопічської 

сільської ради 

29. Працівники виконавчого апарату районної ради 

30. Представники засобів масової інформації: газети «Приміське життя» - 

Юхимчук С.М., газети « Сільське життя» - Яременко С.В. 

 

      Головує на засіданні голова комісії заступник голови комісії Шахова О.П. 

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т.,  Парфентієва Т.М., Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Голік Т.І., секретар комісії, звернулася до депутатів 

дотримуватися вимог Законів України «Про запобігання корупції» та «Про 

місцеве самоврядування в Україні» та оголошувати про виниклий конфлікт 

інтересів, у разі його виникнення, при розгляді питань порядку денного. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії. 

                    Інформує:  заступник голови постійної  комісії  Шахова О.П. 

     Ознайомила присутніх із переліком питань, що пропонуються до розгляду 

на комісії. Повідомила про те, що надійшли звернення від райдержадміністрації  

про внесення на розгляд комісії наступних питань: «Про внесення змін до 

Програми забезпечення відкритості в діяльності Житомирської районної ради 

та Житомирської районної державної адміністрації на 2018-2020 роки» та «Про 

внесення змін до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018 -2020 роки», 

а також є звернення від ТзОВ «Науково-лікувальний реабілітаційний центр 

«Асклепій» про надання дозволу на розміщення вивіски на орендованій ними 

частині будівлі районної аптеки.  Крім того, повідомила, що надійшло 

звернення від депутата районної ради Білецького О.М., який пропонує 
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заслухати на комісії з питань бюджету і комунальної власності та комісії з 

гуманітарних питань, охорони здоров’я та соціального захисту населення і сесії 

ради звіт керівника комунальної установи «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» районної ради Нижника Володимира Тимофійовича. Також 

проінформувала депутатів про те, що пропонується змінити порядок черговості 

розгляду питань, що запропонований до розгляду у проекті порядку денного 

засідання. Запитала чи будуть інші пропозиції та доповнення до порядку 

денного засідання.  

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний засідання постійної комісії 

в цілому з урахуванням доповнень та пропозицій:    

1. Про затвердження районної Програми  утримання житлово-комунального 

господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського району на 

2018 – 2020 роки. 

               Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

комунального господарства   та  цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

2. Про складення експертного висновку щодо проекту рішення, який є 

регуляторним актом, «Про  Тимчасовий порядок видалення дерев, кущів та 

інших зелених насаджень  за межами населених пунктів на території 

Житомирського району». 

               Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

комунального господарства   та  цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

        

3. Про внесення змін до районної Програми стимулювання населення, 

ОСББ, ЖБК Житомирського району щодо ефективного використання 

енергетичних ресурсів та енергозбереження на 2015-2018 роки. 

                 Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

комунального господарства   та  цивільного захисту населення  

райдержадміністрації       

 

4. Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

                Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

комунального господарства   та  цивільного захисту населення  

райдержадміністрації 

 

5. Про хід виконання Програми оздоровлення території Житомирського 

району від сказу на 2016 - 2020 роки. 

                Інформує: Журавель Геннадій Миколайович – представник управління 

Держпродспоживслужби  в Житомирському районі 

          

 

 

 



 

6. Про хід виконання Програми залучення інвестицій в економіку 

Житомирського району на 2016-2020 роки. 

                Інформує: Гречко Олена Борисівна – начальник відділу економічного 

розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

         

7. Про реорганізацію (перетворення) Комунальної установи «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради у 

Комунальне некомерційне підприємство «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги»  Житомирської районної ради 

               Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар 

Комунальної установи  «Центр первинної медико- санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради 

                         

8. Про затвердження районної Програми забезпечення мобілізаційної 

підготовки    Житомирського району на 2018 рік.  

               Інформує: Загоровський Володимир Миколайович – інспектор 

загального відділу апарату райдержадміністрації 

           

9. Про затвердження Програми фінансування видатків на компенсаційні 

виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян автомобільним 

транспортом на приміських автобусних маршрутах загального користування у 

Житомирському районі на 2018 рік.  

               Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

10.  Про внесення змін до Заходів щодо реалізації Районної Програми 

соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам’яті 

загиблих на 2016-2018 роки 

                 Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці 

та соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

11. Про затвердження районної  Програми сприяння публічності та 

розвитку казначейського обслуговування на території Житомирського району 

на 2018-2020рр. «Доступне казначейство». 

                Інформує: Соловйова Олена Рудольфівна – начальник Управління 

Державної Казначейської служби України в Житомирському районі 

          

12.  Про затвердження Положення про порядок використання шкільних 

автобусів. 

                Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

освіти райдержадміністрації 

         

13.  Щодо звернення Житомирської міської ради. 

                Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради            



 

14. Про внесення змін до районної Програми розвитку  фізичної культури і 

спорту на 2017 – 2021 роки. 

                 Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах сім’ї, 

молоді та спорту райдержадміністрації 

       

15. Про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання №472 «Про 

співфінансування проекту на 2018 рік». 

             Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної 

установи «Центральна районна лікарня»  Житомирської районної ради 

         

16.  Про стан фінансування районних програм. 

            Інформує: Шахова Оксана Петрівна  – заступник голови постійної 

комісії 

 

17.  Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 2017 рік. 

                  Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 

                                 

18.  Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

                  Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 

 

19.  Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

                  Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 

 

20.  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

                 Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

          

21.  Про передачу прав засновника закладів освіти Оліївській   сільській  

раді ОТГ. 

                 Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

 

22.  Про безоплатну передачу приміщень закладів освіти Оліївській  

сільській  раді ОТГ. 

                Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового   

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

 

23.  Про безоплатну передачу приміщень закладів охорони здоров’я 

Оліївській сільській раді ОТГ.  

                Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового   

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 



24.  Про передачу майна  Оліївській сільській раді ОТГ 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового   

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

 

25.  Про передачу прав засновника закладів освіти Глибочицькій   сільській  

раді ОТГ. 

                   Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового   

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

 

26. Про безоплатну передачу приміщень закладів освіти Глибочицькій   

сільській  раді ОТГ. 

                 Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового   

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

 

27.  Інформація директора комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради про результати 

фінансового аудиту, відновлення документів за попередній період та 

використання коштів районного бюджету. 

            Інформує: Стретович Наталія Василівна – директор комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» Житомирської районної 

ради 

 

28.  Про умови оплати праці  заступника голови районної ради. 

              Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами   

виконавчого апарату районної ради 

 

29.  Про внесення змін до Положення про матеріальне заохочення 

працівників  виконавчого апарату районної ради та умов оплати праці голови 

районної ради. 

                    Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

30. Про надання дозволу на розміщення вивіски. 

                    Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового   

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

 

31.  Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації на 2018-2020 роки. 

                Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – начальник 

управління агропромислового розвитку райдержадміністрації 

 



32.  Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018 -2020 роки. 

               Інформує: Палій Ігор Анатолійович – начальник центру надання 

адміністративних послуг  райдержадміністрації 

 

33. Щодо звернення Білецького О.М. 

        Інформує: Шахова Оксана Петрівна  – заступник голови постійної комісії 

 

34.  Різне. 

 

         Результати голосування за затвердження порядку денного: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно, порядок денний засідання затверджено. 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент засідання комісії. 

                         Інформує: Шахова О.П. – заступник голови постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання комісії: з кожного 

питання порядку денного надати доповідачам по 7 хвилин,  з питань внесення 

змін до бюджету – до 10 хвилин, для виступів та пропозицій - до 3 хвилин. Через 

дві години роботи комісії зробити перерву. Інші перерви проводити за 

пропозиціями головуючого та депутатів. 

       Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т.,  Парфентієва Т.М., Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. Регламент засідання затверджено. 

 

1.СЛУХАЛИ: Про затвердження районної Програми  утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки. 

               Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

комунального господарства   та  цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ:  Дєньга В.А.,  депутат районної ради, який вніс пропозицію 

доповнити програму нормою, що передбачатиме здійснювати її фінансування  з 

районного бюджету як інша субвенція селищній та сільським радам на 

паритетній основі. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження районної 

Програми  утримання житлово-комунального господарства та благоустрою 

http://ztrada.gov.ua/images/7-16/46_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D0%BE_%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BC_%D0%A6%D0%9D%D0%90%D0%9F.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-16/46_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D0%BE_%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BC_%D0%A6%D0%9D%D0%90%D0%9F.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-16/46_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D0%BE_%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BC_%D0%A6%D0%9D%D0%90%D0%9F.pdf


населених пунктів Житомирського району на 2018 – 2020 роки»  та Програми  

утримання житлово-комунального господарства та благоустрою населених 

пунктів Житомирського району на 2018 – 2020 роки з урахуванням доповнення 

депутата районної ради Дєньги В.А. та рекомендувати районній раді прийняти 

дану програму.  

Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

2.СЛУХАЛИ: Про складення експертного висновку щодо проекту рішення, 

який є регуляторним актом, «Про  Тимчасовий порядок видалення дерев, кущів 

та інших зелених насаджень  за межами населених пунктів на території 

Житомирського району». 

               Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

комунального господарства   та  цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про  Тимчасовий порядок видалення 

дерев, кущів та інших зелених насаджень  за межами населених пунктів на 

території Житомирського району», як такий, що відповідає вимогам статей 4 та 

8 Закону України «Про засади державної регуляторної політики у сфері 

господарської діяльності». 

       Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

3. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми стимулювання 

населення, ОСББ, ЖБК Житомирського району щодо ефективного 

використання енергетичних ресурсів та енергозбереження на 2015-2018 роки. 

                 Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

комунального господарства   та  цивільного захисту населення  

райдержадміністрації       

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районної 

Програми стимулювання населення, ОСББ, ЖБК Житомирського району щодо 

ефективного використання енергетичних ресурсів та енергозбереження на 

2015-2018 роки» та рекомендувати районній раді прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 



«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

                Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

комунального господарства   та  цивільного захисту населення  

райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районної  

Програми фінансування робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та 

утримання  комунальних, загального користування місцевого та державного 

значення автомобільних доріг у Житомирському районі на 2016-2020 роки» та 

рекомендувати районній раді прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

5. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми оздоровлення території 

Житомирського району від сказу на 2016 - 2020 роки. 

                Інформує: Журавель Геннадій Миколайович – представник управління 

Держпродспоживслужби  в Житомирському районі – текст інформації 

додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., депутат районної ради. Запитав скільки коштів 

із районного бюджету у минулому році виділялося на заробітну плату 

управлінню Держпродспоживслужби  в Житомирському районі та на території 

яких сільських рад проводилися заходи відповідно до озвученої програми. 

     Журавель Г.М., представник управління Держпродспоживслужби  в 

Житомирському районі, відповів, що за даною програмою кошти на заробітну 

плату не виділялися; заходи проводилися у Іванківцях, Вертокиївці, Кодні. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про хід виконання Програми оздоровлення території 

Житомирського району від сказу на 2016 - 2020 роки узяти до відома. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

 

 

 



 

6. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми залучення інвестицій в економіку 

Житомирського району на 2016-2020 роки. 

                Інформує: Гречко Олена Борисівна – начальник відділу економічного 

розвитку і торгівлі райдержадміністрації – текст інформації додається до 

протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Голік Т.І., депутат районної ради, запитала чи обраховувалися 

відділом втрати за результатами того, що частина суб’єктів господарювання 

зареєстровані за межами району (у т.ч. у м.Житомирі), податки сплачують за 

місцем реєстрації,  а фактичну діяльність здійснюють на території нашого 

району. 

      Білецький О.М., депутат районної ради, запитав: чи перереєстровувалися у 

минулому році суб’єкти господарювання із м.Житомира у Житомирський 

район; на території яких сільських рад є вільні землі для залучення інвестицій. 

Зауважив, що у питаннях залучення інвестицій є певні недоопрацювання.  

      Гречко О. Б., начальник відділу економічного розвитку і торгівлі РДА, 

відповіла, що за попередніми обрахунками втрати складають близько 15 млн. 

грн.; у минулому році у Житомирський район перереєструвався один суб’єкт 

господарювання; для залучення інвестицій вільні земельні ділянки є на 

території Коднянської та Головенківської сільських ради (у межах населених 

пунктів).       

ВИРІШИЛИ: Інформацію про хід виконання Програми залучення інвестицій в 

економіку Житомирського району на 2016-2020 роки узяти до відома. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

7. СЛУХАЛИ: Про реорганізацію (перетворення) Комунальної установи 

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради у 

Комунальне некомерційне підприємство «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги»  Житомирської районної ради. 

               Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар 

Комунальної установи  «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь депутати районної 

ради: Дєньга В.А., Медведюк О.В., Стах В.М., Білецький О.М. та Рєбдєв Я.А. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про реорганізацію (перетворення) 

Комунальної установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради у Комунальне некомерційне підприємство «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги»  Житомирської районної ради» та 

склад комісії і рекомендувати районній раді прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 



«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

       

8. СЛУХАЛИ: Про затвердження районної Програми забезпечення 

мобілізаційної підготовки    Житомирського району на 2018 рік.  

               Інформує: Загоровський Володимир Миколайович – інспектор 

загального відділу апарату райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Шахова О.П., запитала чи діяла аналогічна програма у минулі 

роки та скільки коштів використано. 

     Загоровський В.М., інспектор загального відділу апарату РДА,  відповів, що  

попередня програма діяла з 2015 по 2017 рік, використано 10,5 тис. грн. 

     Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав чи виділяється 

співфінансування на дану програму із бюджетів ОТГ. 

     Загоровський В.М., інспектор загального відділу апарату РДА,   відповів, що 

програма фінансується лише із районного бюджету; сказав, що функції щодо 

забезпечення призову покладаються на райдержадміністрацію. 

     Медведюк О.В., депутат районної ради, запитав чи є аналогічна програма у 

м.Житомирі, оскільки військкомат є спільним для району та міста. Наголосив 

на тому, що районна рада передала військкомату у користування своє 

приміщення. 

     Білецький О.М., депутат районної ради, запитав чи приймає участь місто у 

даних заходах. 

     Стах  В.М., депутат районної ради, запропонував звернутися до ОТГ про 

надання субвенції на дану програму. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження районної 

Програми забезпечення мобілізаційної підготовки    Житомирського району на 

2018 рік» з урахуванням доповнення Стаха В.М. і Програми забезпечення 

мобілізаційної підготовки Житомирського району на 2018 рік та рекомендувати 

районній раді прийняти дану програму. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

9. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми фінансування видатків на 

компенсаційні виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян 

автомобільним транспортом на приміських автобусних маршрутах загального 

користування у Житомирському районі на 2018 рік.  

               Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Шатківський О.Ф., голова Житомирської районної громадської 

організації «Асоціація автомобільних перевізників Житомирського району 

«Чумаки», який звернувся до депутатів вплинути на сільські ради, щоб ті 



прийняли відповідні програми та уклали договори з перевізниками на 

перевезення пільгових категорій громадян. Зауважив, що у минулому році лише 

кілька сільрад скористалися районною програмою та вирішили питання 

пільгового перевезення громадян, а ОТГ вирішили це в інший спосіб. 

Наголосив на тому, що з 1 квітня цього року перевізники не будуть перевозити 

пільгові категорії громадян, якщо з ними сільськими радами не буде укладено 

договір. Запропонував провести роз’яснення серед сільських рад з даного 

питання.  

     Стах В.М., депутат районної ради, наголосив на тому, що депутати 

переймаються цією проблемою, але, зазначив, що пільгові перевезення – це 

гарантований державою соціальний захист певних категорій громадян. Запитав 

чи беруть на себе певні соціальні зобов’язання перевізники. Сказав, що 

фінансування пільгових перевезень не є прямим обов’язком органів місцевого 

самоврядування – це державний обов’язок.  

     Мусійчук Р.М., депутат районної ради, наголосив на необхідності 

забезпечення перевізниками якості перевезень, а також зауважив, що 

перевізники розмовляють із сільськими радами мовою ультиматуму і навіть 

тепер повідомляють, що припиняють з 1 квітня перевозити пільговиків. Запитав 

чи інформували вони про це сільські ради. 

     Голік Т.І., депутат районної ради, запитала чому на автобусних зупинках 

немає чіткого графіку руху автобусів та маршруток і чітко визначеної ціни 

проїзду. 

     Шатківський О.Ф., голова Житомирської районної громадської організації 

«Асоціація автомобільних перевізників Житомирського району «Чумаки», 

сказав, що зауваження Голік Т.І. буде доведено до відома перевізників на нараді 

15 березня.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження Програми 

фінансування видатків на компенсаційні виплати за пільговий проїзд окремих 

категорій громадян автомобільним транспортом на приміських автобусних 

маршрутах загального користування у Житомирському районі на 2018 рік» і  

Програми фінансування видатків на компенсаційні виплати за пільговий проїзд 

окремих категорій громадян автомобільним транспортом на приміських 

автобусних маршрутах загального користування у Житомирському районі на 

2018 рік та рекомендувати районній раді прийняти дану програму. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

10. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Заходів щодо реалізації Районної 

Програми соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної 

операції, військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування 

пам’яті загиблих на 2016-2018 роки. 

                 Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці 

та соціального захисту населення райдержадміністрації 



ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до Заходів щодо 

реалізації Районної Програми соціальної підтримки сімей загиблих учасників 

антитерористичної операції, військовослужбовців і поранених учасників АТО 

та вшанування пам’яті загиблих на 2016-2018 роки» та рекомендувати районній 

раді прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

11. СЛУХАЛИ: Про затвердження районної  Програми сприяння публічності та 

розвитку казначейського обслуговування на території Житомирського району 

на 2018-2020рр. «Доступне казначейство». 

                Інформує: Соловйова Олена Рудольфівна – начальник Управління 

Державної Казначейської служби України в Житомирському районі 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження районної  

Програми сприяння публічності та розвитку казначейського обслуговування на 

території Житомирського району на 2018-2020рр. «Доступне казначейство» і  

Програми сприяння публічності та розвитку казначейського обслуговування на 

території Житомирського району на 2018-2020рр. «Доступне казначейство» та 

рекомендувати районній раді прийняти дану програму. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

       

12. СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про порядок використання 

шкільних автобусів. 

                Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

освіти райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження Положення про 

порядок використання шкільних автобусів» і  Положення про порядок 

використання шкільних автобусів та рекомендувати районній раді прийняти 

дане положення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

         



13. СЛУХАЛИ: Щодо звернення Житомирської міської ради. 

                Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради     

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь депутати: Голік Т.І. 

та Білецький О.М.        

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Щодо звернення Житомирської 

міської ради» та відповідне звернення і рекомендувати районній раді ухвалити 

дане звернення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

14. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми розвитку  фізичної 

культури і спорту на 2017 – 2021 роки. 

                 Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах сім’ї, 

молоді та спорту райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяв участь депутат районної 

ради Дєньга В.А. 

ВИРІШИЛИ: 1) Погодити проект рішення «Про внесення змін до районної 

Програми розвитку  фізичної культури і спорту на 2017 – 2021 роки» та 

рекомендувати районній раді прийняти дане рішення. 

                         2) Начальнику сектору у справах сім’ї, молоді та спорту РДА 

Мирній І.О. підготувати та подати на сесію інформацію про використання 

коштів за даною програмою. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

15. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання №472 «Про 

співфінансування проекту на 2018 рік». 

             Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної 

установи «Центральна районна лікарня»  Житомирської районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до рішення 14 сесії 

7 скликання №472 «Про співфінансування проекту на 2018 рік» та  

рекомендувати районні йраді прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 



«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

     

16. СЛУХАЛИ:  Про стан фінансування районних програм. 

            Інформує: Шахова Оксана Петрівна  – заступник голови постійної 

комісії – інформація про стан фінансування районних програм додається до 

протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про стан фінансування районних програм узяти до 

відома. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

 

17. СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 

2017 рік. 

                  Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації – текст інформації додається до 

протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження звіту про 

виконання районного бюджету за 2017 рік» та рекомендувати районній раді 

затвердити звіт про виконання районного бюджету за 2017 рік. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

                              

18. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

                  Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження розпоряджень 

голови райдержадміністрації» та рекомендувати районній раді затвердити 

розпорядження голови РДА від 19.01.2018  № 17 «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2018 рік «, від 19.01.2018  № 18 «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2017 рік». 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 



«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

ВИСТУПИЛИ: Голік Т.І., депутат районної ради, яка заявила про наявний у неї 

конфлікт інтересів при розгляді наступного  питання  порядку денного, оскільки 

працює у виконавчому апараті районної ради, а дане рішення передбачає 

виділення коштів на утримання виконавчого апарату. 

         Нижник В.Т., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього 

конфлікт інтересів при розгляді наступного  питання  порядку денного, оскільки 

є головним лікарем бюджетної установи – КУ ТСО, а дане рішення передбачає 

виділення коштів на утримання цієї установи. 

         Кліменко В.М., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього 

конфлікт інтересів при розгляді наступного  питання  порядку денного, оскільки 

є директором бюджетної установи – КУ «Трудовий архів», а дане рішення 

передбачає виділення коштів на утримання цієї установи. 

 

19. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

                  Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації – текст інформації додається до 

протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Козел В.В., депутат районної ради, вніс пропозицію змінити 

цільове призначення коштів, що пропонувалися ним спрямувати на Левківську 

сільську раду, а саме: виділити 10 000 грн. на придбання телевізора для клубу 

с.Калинівка Левківської сільської ради. 

       Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав чи є можливість із суми 1,2 

млн. грн., що спрямовані на програму розвитку фізкультури і спорту,  

спрямувати на Троянів. 

        Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що ця 

сума коштів уже розподілена. 

      Голік Т.І., депутат районної ради, звернулася з клопотанням виділити 12 953 

грн. на придбання лінолеуму (72м.кв.) для районної бібліотеки (за клопотанням 

відділу культури і туризму РДА), знявши кошти, що пропонуються виділити 

ФОП Слідзевському. 

       Парфентієва Т.М., депутат районної ради, яка виступили проти виділення 

коштів ФОП Слідзевському, оскільки той не був зареєстрований у районі та не 

сплачував податків до районного бюджету, а отже до районного бюджету він 

не сплатив ні копійки – «чому районна рада має виділяти йому кошти?». 

Наголосила на тому, що підприємець маю застрахувати своє майно від ризиків. 

      Шахова О.П.,   депутат   районної ради, підтримала пропозицію 

Парфентієвої Т.М. 

      Козарчук М.П., заступник голови РДА, сказав, що ФОП Слідзевський 

виконав усі умови, висунуті депутатами та комісією, оскільки комісія пообіцяла 

підтримати його за умови їх виконання. Наголосив на тому, що з метою 

блокування поширення інфекційної хвороби тварин  за рішенням комісії було 

знищено усе поголів’я свиней. 

       Медведюк О.В., депутат районної ради, зауважив, що на такі надзвичайні 

події існує державна програма.  Наголосив на тому, що підприємець не 



сплачував до районного бюджету, земля не була оформлена, робочих місць 

нових не створив, а на його підприємстві не працював жодний місцевий житель. 

      Журавель Г.М., депутат районної ради, наголосив на тому, що ця хвороба 

(африканська чума) дуже небезпечна для тварин, а тому усе інше поголів’я за 

рішенням комісії було знищено, і потрібно підтримати місцевого 

товаровиробника. 

       Дєньга В.А., депутат районної ради, сказав, що потрібно підтримати. Якщо 

підприємець виконав усі вимоги комісії. 

     Білецький О.М., депутат районної ради, запитав чи зверталися громадяни із 

Кодні  про виділення коштів на співфінансування добудови школи. 

      Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що 

звернення є, але коштів уже немає – потреба у коштах по всіх галузях набагато 

більша, аніж є можливість її задовільнити. 

     Білецький О.М., депутат районної ради, сказав, що потрібно звернутися до 

керівників фракцій, щоб вирішили виділення коштів. Запитав на яких умовах 

надають із обласного бюджету 12 млн. грн. для добудови школи. 

     Крутій С.Г., голова районної ради, проінформував, що із обласного бюджету 

готові виділити 12 млн. грн., якщо інші 12 млн. грн. буде виділено у цьому році 

із районного бюджету. Наголосив на тому, що районною радою у минулому 

році прийнято рішення про фінансування даного проекту, але на протязі трьох 

років. 

    Білецький О.М., депутат районної ради, висловив свої зауваження щодо 

формулювань у виділенні коштів, яке позначається як «додаткове» та запитав 

хто готує проектно-кошторисні документації, зокрема по районній лікарні.  

    Собко Т.Д., головний лікар комунальної установи «Центральна районна 

лікарня» районної ради, повідомив, що попередній проект не пройшов 

експертизу, він доопрацьований, крім того, на ці проекти кошти не виділялися. 

Наголосив на тому, що усі видатки, що перевищують 6000 грн. є капітальними 

видатками, Також проінформував, що відповідно до розпорядження голови 

РДА та голови ОДА усі  закупівлі, сума який перевищує 3000 грн., 

здійснюються через систему електронних торгів Прозоро.  

    Білецький О.М., депутат районної ради, запитав чи виділялися із районного 

бюджету кошти на КУ ТСО у минулому році, оскільки він (Білецький О.М.) 

звіту про їх використання від головного лікаря не почув. Запитав чи насправді 

має ліквідовуватися КУ ТСО. 

      Нижник В.Т., депутат районної ради, головний лікар КУ ТСО, відповів, що 

установа у майбутньому буде переведена у некомерційне підприємство, з 

бюджету фінансуватиметься лише первинна допомога, а з 2019 року планується 

зміна підпорядкування і ТСО перейдуть під юрисдикцію міністерства праці і 

соціальної політики.  

      Білецький О.М., депутат районної ради, запитав чому Нижник В.Т. не може 

прозвітувати на цій сесії. 

      Нижник В.Т., депутат районної ради, головний лікар КУ ТСО, відповів, що 

має на те поважні причини, які викладені ним у листі, а на наступну сесію 

прозвітує.  

      Білецький О.М., депутат районної ради, запитав щодо коштів  в сумі близько 

4 млн. грн., які планується виділити на заробітну плату райдержадміністрації: 

чи будуть ці кошти повернені до районного бюджету. 



       Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що   із 

державного бюджету уже виділені кошти на ці цілі до кінця року.  

      Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав щодо виділення коштів 

Заможненській сільській раді в сумі 98 тис. грн. 

       Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що   у 

зв’язку з тим, що один із суб’єктів господарювання  по цій сільській раді 

перейшов на загальну систему оподаткування, зменшилися надходження у 

сільський бюджет та  відповідно є нестача коштів на виплату заробітної плати. 

        Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав щодо виділення коштів на 

районну аптеку. 

       Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, проінформувала, 

що за рахунок депутатських коштів виділяються кошти на заміну вікон та 

заміну електропроводки в сумі 110 178 грн.  (депутат Мусійчук Р.М.). 

     Маслов А.А., Високопічський сільський голова, звернувся з клопотанням 

виділити кошти в сумі 200 тис. грн. на ремонт покрівлі. 

      Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що цей 

лист надійшов надто пізно, усі кошти, що підлягали розподілу, були 

розподілені.       

ВИРІШИЛИ: 1) Винести на розгляд президії районної ради питання про 

виділення коштів ФОП Слідзевському  в сумі 500 тис. грн. та про виділення 

коштів в сумі 13000 грн. відділу культури і туризму РДА для придбання 

лінолеуму для районної бібліотеки. 

                           2) Погодити проект рішення «Про внесення змін до районного 

бюджету на 2018 рік» з у рахуванням доповнень (у т.ч. пропозицій згідно п. 1 

цього протокольного рішення)  та рекомендувати районній раді внести 

запропоновані зміни до районного бюджету на 2018 рік. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

20. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

                 Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження розпоряджень 

голови районної ради» та рекомендувати районній раді затвердити 

розпорядження голови районної ради:  від 22 грудня 2017 року № 134-ОД «Про 

виплату адресних матеріальних допомог за рахунок коштів на виконання 

депутатських повноважень» та  від 12 лютого 2018 року №5-ОД «Про внесення 

змін до складу робочої групи з питань використання майна районної ради». 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 



«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

21. СЛУХАЛИ: Про передачу прав засновника закладів освіти Оліївській   

сільській  раді ОТГ. 

                 Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про передачу прав засновника 

закладів освіти Оліївській   сільській  раді ОТГ» та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

22. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу приміщень закладів освіти Оліївській  

сільській  раді ОТГ. 

                Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового   

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про безоплатну передачу приміщень 

закладів освіти Оліївській  сільській  раді ОТГ» та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

23. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу приміщень закладів охорони здоров’я 

Оліївській сільській раді ОТГ.  

                Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового   

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про безоплатну передачу приміщень 

закладів охорони здоров’я Оліївській сільській раді ОТГ» та рекомендувати 

районній раді прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 



«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

24. СЛУХАЛИ: Про передачу майна  Оліївській сільській раді ОТГ. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового   

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про передачу майна  Оліївській 

сільській раді ОТГ» та рекомендувати районній раді прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

25. СЛУХАЛИ: Про передачу прав засновника закладів освіти Глибочицькій   

сільській  раді ОТГ. 

                   Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового   

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про передачу прав засновника 

закладів освіти Глибочицькій   сільській  раді ОТГ» та рекомендувати районній 

раді прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

26. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу приміщень закладів освіти 

Глибочицькій   сільській  раді ОТГ. 

                 Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового   

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про безоплатну передачу приміщень 

закладів освіти Глибочицькій   сільській  раді ОТГ» та рекомендувати районній 

раді прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 



 

27.СЛУХАЛИ: Інформація директора комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради про результати 

фінансового аудиту, відновлення документів за попередній період та 

використання коштів районного бюджету. 

            Інформує: Стретович Наталія Василівна – директор комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» Житомирської районної 

ради – текст фінансового аудиту додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Медведюк О.В., депутат районної ради, який запитав яке 

програмне забезпечення у підприємства. 

     Стретович Н.В., директор КП «Центральна районна аптека №118» районної 

ради. Відповіла, що у комунальному підприємстві відсутній програміст, а 

окремі програми застаріли.  

     Парфентієва Т.М., депутат районної ради, запропонувала подати документи 

до органів поліції.  

      Стах В.М., депутат районної ради, запропонував перенести дане питання на 

президію. 

     Голік Т.І., депутат районної ради, зауважила, що підприємство прийшло в 

упадок завдяки некомпетентним керівникам аптеки, які працювали до 

Стретович Н.В.      

ВИРІШИЛИ: Винести розгляд даного питання на президію районної ради. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

28. СЛУХАЛИ: Про умови оплати праці  заступника голови районної ради. 

              Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами   

виконавчого апарату районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, який запропонував 

рекомендувати районній раді встановити заступнику голови ради надбавку не у 

розмірі 50%, а у розмірі 20%. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про умови оплати праці  заступника 

голови районної ради» з встановленням надбавки у розмірі 50% та 

рекомендувати районній раді прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 



29. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Положення про матеріальне заохочення 

працівників  виконавчого апарату районної ради та умов оплати праці голови 

районної ради. 

                    Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до Положення про 

матеріальне заохочення працівників  виконавчого апарату районної ради та 

умов оплати праці голови районної ради» та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

 

30. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розміщення вивіски. 

                    Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового   

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату   районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Семеній С.Л., представник ТзОВ «Науково-лікувальний 

реабілітаційний центр «Асклепій», який презентував відеоматеріали макету 

вивіски. 

     Голік Т.І., депутат районної ради, запитала за чиї кошти планується 

виготовлення  вивіски та чи є на це погодження аптеки. 

     Семеній С.Л., представник ТзОВ «Науково-лікувальний реабілітаційний 

центр «Асклепій», відповів, що виготовлення планується здійснювати за кошти 

ТзОВ «Науково-лікувальний реабілітаційний центр «Асклепій», вартість – 

більше 180 тис. грн. 

     Парфентієва Т.М., депутат районної ради, висловила припущення, що це не 

вивіска, а реклама і міська рада не погодить такого виду вивіску. 

     Білецький О.М., депутат районної ради, запитав чи буде поповнення 

бюджету за розміщення цієї вивіски. Наголосив на тому, що приміщення аптеки 

є майном територіальної громади і за розміщення вивіски має бути відповідна 

плата.      

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання на розгляд 17 сесії районної ради. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 



31. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації на 2018-2020 роки. 

                Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – начальник 

управління агропромислового розвитку райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до Програми 

забезпечення відкритості в діяльності Житомирської районної ради та 

Житомирської районної державної адміністрації на 2018-2020 роки» та 

рекомендувати районній раді винести його на розгляд 17 сесії та прийняти дане 

рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

32. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2018 -

2020 роки. 

               Інформує: Палій Ігор Анатолійович – начальник центру надання 

адміністративних послуг  райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районної 

Програми по забезпеченню здійснення Житомирською райдержадміністрацією 

повноважень, визначених законами України та делегованих Житомирською 

районною радою на 2018 -2020 роки» та рекомендувати районній раді винести 

його на розгляд 17 сесії та прийняти дане рішення. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

33. СЛУХАЛИ: Щодо звернення Білецького О.М. 

        Інформує: Шахова Оксана Петрівна  – заступник голови постійної комісії 

     Ознайомила зі зверненням Білецького, відповідно до якого він пропонує 

заслухати на комісії та сесії звіт головного лікаря комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» районної ради Нижника В.Т. 

Також повідомила, що Нижник В.Т. пропонує перенести його звіт на наступну 

сесію, оскільки через поважні причини не може звітувати зараз. 

ВИРІШИЛИ: 1) Перенести звіт головного лікаря комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» районної ради Нижника В.Т. на 

наступну сесію районної ради. 

http://ztrada.gov.ua/images/7-16/46_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D0%BE_%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BC_%D0%A6%D0%9D%D0%90%D0%9F.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-16/46_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D0%BE_%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BC_%D0%A6%D0%9D%D0%90%D0%9F.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-16/46_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D0%BE_%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BC_%D0%A6%D0%9D%D0%90%D0%9F.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-16/46_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D0%BE_%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BC_%D0%A6%D0%9D%D0%90%D0%9F.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-16/46_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D0%BE_%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BC_%D0%A6%D0%9D%D0%90%D0%9F.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-16/46_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D0%BE_%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BC_%D0%A6%D0%9D%D0%90%D0%9F.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-16/46_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D0%BE_%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BC_%D0%A6%D0%9D%D0%90%D0%9F.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-16/46_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%BF%D0%BE_%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BC_%D0%A6%D0%9D%D0%90%D0%9F.pdf


                          2) Доручити виконавчому апарату районної ради підготувати на 

засідання президії районної ради план-графік звітів керівників комунальних 

підприємств, установ та закладів районної ради. 

         Результати голосування: 

«За» - 9 (Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк 

О.В.,   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М.,  Стах В.М., Журавель Г.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно 

 

 

      Головуючим засідання комісії оголошено закритим. 

 

 

Заступник голови постійної комісії                                            О.П.Шахова 

 

 

Секретар комісії                                                                            Т.І.Голік  

 

 


